
Zápis číslo 7/2018 ze schůze Kontrolní komise SVJ dne 19.9.2018 konané v kanceláři 
výboru SVJ v 18.30 

 
Přítomni: p. Smetáčková, Ing. Přívratská,  Ing. Šimek 
  
Projednávané body 
 
 

1. Účetní sestavy 
Kontrolní komise nemá k dispozici od 30.4.2018 žádné další účetní sestavy. Na základě vlastní 
iniciativy KK dostala přímo od Ikonu pouze sestavu pohledávek ke 31.8.2018. KK tímto žádá výbor o 
zaslání účetních sestav, případně o předání kontaktu na Ikon, aby si tyto sestavy mohla vyžádat 
přímo. 

2. Stav pohledávek 
Výše pohledávek narostla na 423.704,- Kč ke 31.8.2018 oproti  171.828,- Kč ke 30.11.2017. Dle 
názoru KK jde  o značný nárůst. KK zároveň zjistila, že Ikon posílá upomínky až u dluhů nad 10.000,-
Kč. KK tímto výboru doporučuje, aby se s Ikonem dohodl na zasílání upomínek už u dluhů nad 
5.000,-Kč, tak, jak to bylo domluveno s firmou Optimcare. 

3. Program shromáždění 
KK tímto žádá výbor, aby dal do programu shromáždění bod Zpráva Kontrolní komise. 

4. Informace ve skříňkách v jednotlivých vchodech 
Ve skříňkách v jednotlivých vchodech je špatně uvedeno složení Kontrolní komise. KK tímto žádá 
výbor, aby toto dal do pořádku. 

5. Hluk z klubu „Továrna 70“ a z restaurace „Plný pekáč“ 
Na konci roku 2017 sepsali obyvatelé domů Jablonecká 420, 419 a 418 petici, týkající se hluku ze 
dvou výše zmíněných provozoven. Petice byla sepsána s vědomím a s podporou výboru SVJ. Na tuto 
petici přišla z Městské části Praha 9 odpověď dne 28.12.2017. V závěru této odpovědi je ujištění, že 
Praha 9 udělá maximum pro to, aby došlo k uklidnění situace a k nastavení jasných pravidel, 
případně k uzavření provozoven. Doposud však k ničemu takovému nedošlo a celé léto byli 
obyvatelé obtěžováni nadměrným hlukem. KK tímto žádá výbor, který je jako statutární orgán SVJ 
jediný oprávněn v této věci jednat, aby se písemně obrátil na Městskou část Praha 9 (případně i na 
Městskou policii Praha 9) s dotazem, jak se v této věci postupuje.  V případě potřeby je KK 
připravena se s výborem sejít a projednat další postup. 

 
 
 
 
Zapsal: Ing. Petr Šimek v.r. 
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